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Središnji program obilježavanja Dana Grada Varaždinskih Toplica bila je svečana sjednica 

Gradskoga vijeća, koja je održana u ponedjeljak, 11. studenog, na sam blagdan svetoga 

Martina, zaštitnika topličke župe.

Među brojnim gostima i uzvanicima sjednici su nazočili Siniša Jenkač kao izaslanik 

predsjednice Kolinde Grabar-Kitarović i gradonačelnik Grada Novog Marofa, državni tajnik 

Ministarstva zaštite okoliša i energetike Mario Šiljeg, savjetnik ministra graditeljstva i 

prostornog uređenja Alen Grabar, zamjenik župana Varaždinske županije Robert Vugrin,  

savjetnica varaždinskog župana Radimira Čačića Natalija Martinčević i predsjednik 

Skupštine Varaždinske županije Alen Runac.



Predsjednik Gradskog vijeća Franjo Prstec pozdravio je nazočne i iskoristio priliku da svim

Martinima i Martinama čestita imendan uz dobre želje. Zahvalio je i članovima Vijeća na 

predanom radu. 

-  U razdoblju od nešto više od godinu dana održano je 9 sjednica Gradskog vijeća gdje je 

raspravljano o 69 akata i gdje su usvojene mnoge odluke koje su kamen temeljac za 

stvaranje pozitivnih promjena i uvjeta života. Danas smo otvorili nekoliko objekata: 

reciklažno dvorište, senzomotornu dvoranu i u privatnom angažmanu kultni toplički lokal 

Caffe bar Bernarda. Ovim putem posebno pozdravljam gospođu Bernardu i čestitam joj na

svim ulaganjima u toplički turizam! To su investicije vrijedne divljenja – zaključio je Prstec.



O učinjenom u Varaždinskim Toplicama u posljednjih godinu dana govorila je 

gradonačelnica Ratković.

- Energetska obnova objekata u sklopu Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju, 

pansion i restoran Bernarda te obnova zgrade nekadašnjeg Tonimira u caffe bar Bernarda 

i motel, omogućuju nam nove prilike i razvoj velikog broja raznovrsnih potencijala 

Varaždinskih Toplica. U tijeku je projekt Aglomeracije ukupne vrijednosti 102 milijuna kuna.

Mnogo se ulagalo u modernizaciju prometnica, izgradnju nogostupa i nove javne rasvjete, 

a vodilo se računa o ravnomjernom razvoju svih gradskih naselja. U Rukljevini je nakon 

godina čekanja napokon otvorena i grobna kuća – rekla je gradonačelnica Ratković.



- Ovo je važan dan i za naše Ministarstvo jer smo u Toplicama otvorili reciklažno dvorište. 

Ono će pomoći u ostvarenju ciljeva koje smo preuzeli kao članovi Europske unije, ali i u 

velikoj mjeri podići životni standard naših građana. Nije to jedini projekt koje naše 

Ministarstvo provodi na području Varaždinskih Toplica. Toplice su nam uvijek bili vrijedni 

partneri u svim projektima koje smo zajedno provodili – istaknuo je državni tajnik Mario 

Šiljeg.



Pozdrave predsjednice Republike Hrvatske Kolinde Grabar-Kitarović prenio je njezin 

izaslanik, Siniša Jenkač.

- Govornici su spomenuli mnogo projekata, veliki iznose, ali ništa od toga ne bi bilo 

moguće bez kohezije i zajedništva. Upravo predsjednica Grabar-Kitarović u svojim 

govorima naglašava važnost zajedništva. A ono je u Toplicama itekako prisutno. 

Zajedništvo lokalne, županijske i državne vlasti. Svakako treba istaknuti da imamo tu sreću

da je Vlada RH na čelu s premijerom Andrejom Plenković i ministrima prepoznala potrebe 

lokalne samouprave i po prvi puta u povijesti suvremene Hrvatske napravili porezno 

rasterećenje koje se prelilo u županijske, gradske i općinske proračune. Tim novcem 

možemo sufinancirati brojne projekte – poručio je Jenkač.



Na svečanoj sjednici uručena su i gradska priznanja i nagrade. Povelja počasnog 

građanina Grada Varaždinskih Toplica dodijeljena je županu Radimiru Čačiću. Nagrada za 

životno djelo uručena je istaknutoj liječnici Branki Prstec Veronek. Nagrade za iznimna 

dostignuća u proteklom jednogodišnjem razdoblju primili su Saša Josip Milec i Dječji vrtić 

„Čarobno ogledalce“. Dobrovoljno vatrogasno društvo Varaždinske Toplice nagrađeno je 

za doprinos ugledu i promociji Grada u zemlji i svijetu kroz 130 godina neprekidnog 

djelovanja na zaštiti i spašavanju ljudi i imovine. Petar Križanić, učenik šestog razreda OŠ 

Antuna i Ivana Kukuljevića, najbolji je učenik, dok je najbolja studentica Tea Horžić iz 

Čurilovca. Zahvalnice Grada dodijeljene su Niki Ćosiću (postumno), Stjepanu Mičudi, 

Martinu Težačkom, Marinu Rantešu, trgovačkom društvu Galdi Čurilovec i Udruzi žena 

„Svibovečki zvon“.

U ime nagrađenih obratila se liječnica Prstec Veronek. Uz emotivnu zahvalu članovima 

Gradskog vijeća i svima onima koji su prepoznali trudi i rad nominiranih. – Svatko se od 

nas trudi biti što bolji u onome što radi i čime se bavi, a ipak, samo rijetki dožive javnu 

pohvalu. To nas ispunjava ponosom, a ujedno i obvezuje da i dalje nastojimo biti još bolji, 

davati još više od sebe i biti primjer drugima. Danas je za mene jedan od najvećih dana jer

sam upravo od ljudi s kojima živim i dijelim svoju svakodnevicu dobila, sportskim rječnikom

izrečeno, zlatnu olimpijsku medalju za svoj dosadašnji rad. Kaže se da je najteže biti 



prorok u vlastitom dvorištu i da se najteže dokazati u vlastitoj obitelji – poručila je ova 

umirovljena liječnica.






